

# Where Can I Get a Flu Immunization?

**HEALTH IS FOR EVERYONE** // Everyone 6 months and older, including healthy children and adults, should get immunized for flu. Below are places you can find flu immunizations in Los Angeles County.



## YOUR DOCTOR

Ask your doctor or healthcare provider if they can provide you with a flu immunization. Many health plans will cover flu immunizations and can tell you where to find one or if there is any cost. If you don't have a doctor or healthcare provider and need one, call the LA County Info Line (2-1-1).



## PHARMACIES

Many pharmacies offer flu immunizations for a fee, or can bill your health plan. Some offer flu immunizations for free as part of a promotion. Call ahead to ask about availability and cost. Go to [vaccinefinder.org](http://vaccinefinder.org) to locate a pharmacy near you.



## DEPARTMENT OF PUBLIC HEALTH

Free or low-cost flu immunizations are available from the Los Angeles County Department of Public Health at public health centers or seasonal flu outreach clinics. Call the LA County Info Line (2-1-1) to locate a clinic near you, or visit [PreventFluLA.com](http://PreventFluLA.com)



**HEALTH IS FOR EVERYONE** // TO FIND A LOW COST OR FREE IMMUNIZATION, CONTACT YOUR DOCTOR OR PHARMACY, CALL 2-1-1, OR GO TO [PREVENTFLULA.COM](http://PREVENTFLULA.COM).

# 我可以在哪里 接种流感疫苗？

健康对每个人都很重要 // 所有年龄超过6个月的个人，包括身体健康的儿童和成年人，都应该接种流感疫苗。以下是你可以在洛杉矶县找到的接种流感疫苗的地点。



## 你的医生办公室

请咨询你的医生或医疗服务提供单位，看他们是否能为你提供接种流感疫苗的服务。许多健康计划将涵盖流感免疫的接种费用，并可以明确告诉你在哪里可以接种疫苗，或者接种疫苗是否会产生任何费用。如果你没有医生或医疗服务提供单位，而现在又需要寻找一位，请拨打洛杉矶县信息热线（2-1-1）。



## 药店

许多药店提供付费的流感疫苗接种服务，或者可以将费用划归到健康计划的开销内。一些商家会提供免费接种流感疫苗以作为促销活动的一部分。请提前打电话询问他们是否可以接种疫苗和相关费用。登陆 [vaccinefinder.org](http://vaccinefinder.org) 以找到位于你附近的药店。



## 公共卫生局

免费或便宜的流感免疫接种服务可从洛杉矶县公共卫生局的公共卫生中心或季节性流感疫苗推广诊所获得。拨打洛杉矶县信息热线（2-1-1），或访问 [PreventFlula.com](http://PreventFlula.com) 找到你附近的诊所。



健康对每个人都很重要 // 若你需要获得便宜或免费的疫苗接种服务，请联系你的医生或药店，拨打2-1-1，或登录 [PREVENTFLULA.COM](http://PREVENTFLULA.COM)。